

80 mm

100 mm

HAYLOU Watch 2 Pro Smart Watch

User Manual

01 Appearance and package list

- Long press to turn on when off. Long press to turn off when on.
- Tap screen to wake up.
- Tap screen to wake up.
- Charging contacts
- Heart rate sensing area

● You can wear it with no worry as the watch is made of body material that has no allergic effect. It is soft, and it has no individual skin difference. If you feel any discomfort when wearing, please stop wearing and consult a doctor.

Package list: Watch x 1, Charging cable x 1, User manual x 1

02 Charging

After use, the charging contacts on back of the watch to the metal contacts of the charging head, wait for the watch screen to flicker charging power indicator.

Precautions:

1. Please use the charging cable in the package, and dry the charging contacts before charging.
2. Connect the charging cable to a standard USB charger purchased through regular channels, with a power indicator that has obtained CE, FCC certification and meets the standard requirements.
3. If the watch cannot power on after being fully charged, please use it again, it need to be pre-charged for about 1 minute to display charging status.

03 Download and match

Haylou Fun App (hereafter referred to as App) is a smartphone app that helps you manage your watch and experience more watch functions through the App.

1. Please scan the QR code on the back of the watch to power on.
2. Scan the QR code on the watch screen with your mobile phone to download the App.
3. You can also scan the QR code below and download and install the App on your phone. (Phone owners can also search "Haylou Fun" in the App Store or Google Play to download the App.)
4. Open the App, click "I" in the upper right corner, and select "Scan" to connect the phone and the watch. (The phone must be unlocked when pairing.)
5. You can manage the watch after pairing successfully.

04 Wear

1. For the best wear, wear the watch about one finger distance from the wrist bone, and adjust the tightness of the strap to a comfortable position.
2. We recommend you tighten the watch strap during exercise and loosen it appropriately after exercise.

Note: Wearing too loosely may affect the detection by the heart rate sensor.

05 Strap assembly and disassembly

If you need to assemble/disassemble the strap, please refer to the diagram.

Note: After assembling the strap, please pull the strap appropriately to ensure that the assembly is successful.

06 More functions

Please refer to App or open Haylou Fun on your mobile phone, and go to "More" to view the content.

07 Basic parameters

Product name: Smart Watch
Product Model: HAYLOU Watch 2 Pro
Product Size: 48mm x 38mm x 12mm
Watch Weight: 46g (strap 50g)
Product Weight: 60g
Bluetooth connection: Bluetooth 5.0
Battery capacity: 200mAh
Battery life: 10 days (at 10% heart rate monitoring)
Waterproof: IP68
Working temperature: -5°C ~ 40°C
Data sync software: Haylou Fun
Equipment requirements: Android 4.0 and above, iOS 9.0 and above and compatible Bluetooth

FCC Requirement:
Changes and modifications not approved by this party may void the warranty and the user's authority to operate the equipment. This equipment must be used only in the manner specified in the User Manual. If this device may not cause harmful interference, and if the device does not receive any improvement in radio frequency interference that may cause undesired operation. Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for Class B, Part 15 of the FCC Rules, which are designed to provide protection against harmful interference in a residential environment. This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy, and if not properly shielded, it may cause interference with radio communications. Any changes and modifications to this equipment that are not approved by the manufacturer may void the warranty and the user's authority to operate the equipment. FCC Part 15B compliance can be determined by turning the equipment off and on.

08 Safety information

Before using and operating the device, please read and observe the following provisions to improve the best performance of the device and avoid safety risks and accidents. Precautions for proper operation and operating environment:

1. Do not touch the screen or press the buttons too hard.
2. Do not place the product in an area where the temperature is too high or too low, otherwise there may cause fire and explosion.
3. Do not use the product in the rain or in other humid environment. Do not use the product with a wet or damp body or clothing or accessories.
4. Do not use the product with a wet or damp body or clothing or accessories.
5. Do not use the product with a wet or damp body or clothing or accessories.
6. Do not use the product with a wet or damp body or clothing or accessories.
7. Do not use the product with a wet or damp body or clothing or accessories.
8. Do not use the product with a wet or damp body or clothing or accessories.

09 Warranty card

Warranty Period: 12 months after you purchase this item. If you may require your local distributor for more details.

Free Service: Supporting any defects caused by quality issues occur within the warranty period. Please take the warranty card and purchase receipts to your distributor for free exchange service.

Class/Feature	Class/Feature
Water Resistance	
Water Resistance	
Water Resistance	
Water Resistance	
Water Resistance	
Water Resistance	
Water Resistance	
Water Resistance	
Water Resistance	
Water Resistance	

Free service (service is not to be accessed under the following circumstances):

1. Damages caused by unauthorized disassembly.
2. Defects or physical damages caused by dropping or dropping off.
3. Damages caused by use of force.
4. Supporting your items within any warranty periods or defects except the above circumstances. Please return your product to the distributor for the repairing.

HAYLOU

HAYLOU Watch 2 Pro 智能手表

使用指南

01 外观和包装清单

- 1. 请检查包装清单, 确认手表及配件, 并核对包装清单。
- 2. 请检查手表及配件, 确认手表及配件, 并核对包装清单。

● 手表及配件清单如下: 手表主机 x 1, 充电线 x 1, 使用指南 x 1

02 充电

请主要查看充电线是否正确, 确保充电头的正确插入, 直到手表屏幕上显示充电图标。

注意事项:

1. 请检查充电线是否正确, 确认手表及配件, 并核对包装清单。
2. 请检查手表及配件, 确认手表及配件, 并核对包装清单。
3. 请主要查看充电线是否正确, 确保充电头的正确插入, 直到手表屏幕上显示充电图标。

03 下载和配对

Haylou Fun App (以下简称App) 是管理手表的重要应用, 可以通过App 管理手表, 享受更多智能手表功能。

1. 长按手表电源键, 进入配对模式。
2. 打开手机蓝牙功能, 打开App, 点击右上角的“+”按钮, 进入配对模式。
3. 长按手表电源键, 进入配对模式。
4. 打开手机蓝牙功能, 打开App, 点击右上角的“+”按钮, 进入配对模式。
5. 长按手表电源键, 进入配对模式。
6. 打开手机蓝牙功能, 打开App, 点击右上角的“+”按钮, 进入配对模式。

04 佩戴

1. 为使佩戴舒适, 请佩戴手表时保持手腕放松, 并避免佩戴过紧或过松。

2. 建议佩戴手表时保持手腕放松, 避免佩戴过紧或过松。

注: 佩戴过紧可能会导致心率监测不准确。

05 拆装表带

如何拆装表带, 请参考下图。

注: 拆装表带时, 请确保表带扣扣紧, 避免松动。

06 更多功能

请长按手表电源键 3 秒以上, 打开 Haylou Fun, 在“更多功能”查看手表更多功能。

注意: 手表配件清单, 具体配件及产品信息请参考手表说明书, 请以说明书为准。如有任何疑问, 请联系您的经销商。

07 基本参数

产品名称: HAYLOU Watch 2 Pro
产品型号: HAYLOU Watch 2 Pro
产品尺寸: 48mm x 38mm x 12mm
重量: 46g (不含表带)
重量: 60g (含表带)
防水等级: IP68
蓝牙版本: Bluetooth 5.0
操作系统: Haylou Fun
续航能力: 10天
心率监测: 心率监测
心率监测: 心率监测
心率监测: 心率监测

08 产品含有物质的名称及含量

物质名称	含量
镍	0.01%
镉	0.01%
汞	0.01%
铅	0.01%
铬	0.01%
铜	0.01%
铝	0.01%
铁	0.01%
锌	0.01%
银	0.01%
金	0.01%

09 安全信息

在使用本产品前, 请仔细阅读以下安全信息, 以确保您能正确使用本产品, 并避免因使用不当而造成的人身伤害或财产损失。

1. 请勿在潮湿或水下环境中使用本产品。
2. 请勿在高温或低温环境中使用本产品。
3. 请勿在强电磁干扰环境中使用本产品。
4. 请勿在易燃易爆环境中使用本产品。
5. 请勿在易燃易爆环境中使用本产品。
6. 请勿在易燃易爆环境中使用本产品。
7. 请勿在易燃易爆环境中使用本产品。
8. 请勿在易燃易爆环境中使用本产品。
9. 请勿在易燃易爆环境中使用本产品。
10. 请勿在易燃易爆环境中使用本产品。

10 售后服务

本产品保修期为一年, 自购买之日起计算。保修期内, 如因产品质量问题导致的产品故障, 我们将提供免费维修或更换服务。保修期外, 我们将提供有偿维修服务。

一、保修范围

1. 保修范围包括: 手表主机、充电线、使用指南。
2. 保修范围不包括: 人为损坏、自然灾害、不可抗力因素造成的损坏。
3. 保修范围不包括: 手表主机、充电线、使用指南。
4. 保修范围不包括: 人为损坏、自然灾害、不可抗力因素造成的损坏。

二、性能指标

名称	性能指标
手表主机	续航能力: 10天 防水等级: IP68 蓝牙版本: Bluetooth 5.0
充电线	支持快充功能